



申万宏源 (香港) - 即将登场！全新“赢家理财期货”交易平台即将上线！

尊敬的客户：

为了提供更优质、高效的期货、股票期权交易体验，即将推出全新的期货、股票期权交易系统——“赢家理财期货”，以替代现有的交易系统。此系统将在功能、效率和使用体验等方面全面升级，致力于满足您多元化和精细化的交易需求。

全新期货、股票期权交易系统即将登场，本公司将通过官方网站、邮件等多种渠道，及时向您公布上线时间、下载方式等相关信息。

如有任何查询，请联络您的客户服务经理或为尊贵客户设立的客户服务热线：香港赢家尊线 (852) 2250 8288 或免费尊线 400-120-0363 或电邮至 wmcs@swwhyhk.com。

申万宏源期货 (香港) 有限公司

申万宏源证券 (香港) 有限公司

SWHYHK - The brand new “Wynner Futures” trading system is coming soon!

Dear Valued Clients:

To provide a premium and more efficient futures and stock option trading experience, we will soon launch a new trading system – “Wynner Futures”, to replace the existing system. The new system possesses comprehensive upgrades in terms of functionality, performance and user experience, striving to meet your diversified and refined trading demands.

COMING SOON



贏家理財期貨
即將上线!

While the new platform is on its way, please stay tuned for our further notice regarding the launch time and download methods through our official website and email.

If you have any questions, please contact your Account Executive or call our Hong Kong Wynner Careline at (852) 2250 8288 or Toll-free 400-120-0363 or via email wmcs@swwhyhk.com.

Yours faithfully,

Shenwan Hongyuan Futures (H.K.) Limited
Shenwan Hongyuan Securities (H.K.) Limited



(852) 2509 8333



(852) 2509 0018



www.swwhyhk.com



Sws218hk



香港皇后大道东 1 号太古广场 3 座 6 楼

Level 6, Three Pacific Place,
1 Queen's Road East, Hong Kong